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Protokół Nr 7/07 

 
z posiedzenia Komisji Budżetu, Finansów i Zaopatrzenia 

z dnia 24 września 2007 roku. 

 
 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

4. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady w sprawach: 

a) zmian w budżecie gminy na 2007 rok, 

b) procedury uchwalenia budżetu Gminy Sieroszewice oraz rodzaju i 

szczególności materiałów informacyjnych towarzyszących projektowi budżetu,  

c) stwierdzenia celowości i efektywności modernizacji dróg gminnych,  

d) ustalenia opłat za świadczenia udzielane przez przedszkola publiczne 

prowadzone przez Gminę Sieroszewice. 

5. Rozpatrzenie wniosku dotyczącego podwyżek zryczałtowanych diet dla radnych. 

6. Wolne głosy i wnioski. 

7. Zamknięcie posiedzenia Komisji. 

 

Ad.1) Otwarcie posiedzenia Komisji; 

Otwarcia posiedzenia Komisji dokonał Pan Przewodniczący o godz. 10
10

. Powitał wszystkich 

członków komisji, przewodniczącego Rady Gminy, pana Wójta. W posiedzeniu Komisji 

uczestniczyło 9 członków. Nieobecni byli: pan Tomasz Berkowski, pan Tadeusz Wojtysiak. 

Lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu. 

 

Ad.2) Przedstawienie porządku obrad: 
Pan Przewodniczący Komisji - przedstawił projekt porządku posiedzenia komisji. 

Zaproponowany porządek został przyjęty jednogłośnie.  

 

Ad.3) Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji: 

Protokół z ostatniego posiedzenia komisji został przyjęty jednogłośnie bez uwag. 

 

Ad.4) Zaopiniowanie projektów uchwał Rady w sprawach: 

a) zmian w budżecie gminy na 2007 rok: 

Pan Wójt – omówił projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2007 rok. 

Zmiany są spowodowane pismami Wojewody Wielkopolskiego. Wyjaśnił, że po otwarciu 

złożonej w przetargu oferty  okazało się, że zaoferowana  kwota jest wyższa od kwoty 

dostępnej  w budżecie i w związku z czym  zachodzi konieczność  dokonania korekty 

budżecie gminy. Zaproponował, aby przenieść środki zaplanowane w budżecie na budowę 

hali sportowej w Wielowsi na zadanie inwestycyjne p.n. „ Modernizacji SUW w 

Namysłakach.” Jeżeli ogłosimy przetarg, to ta inwestycja przesunie się na rok następny. 

Realizacja tego zadania będzie rozłożona na lata 2007 i 2008 .” 

 

Komisja zaopiniowała pozytywnie, jednogłośnie projekt uchwały w sprawie zmian w 

budżecie gminy Sieroszewice na 2007 rok. 
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b) procedury uchwalenia budżetu Gminy Sieroszewice oraz rodzaju i 

szczególności materiałów informacyjnych towarzyszących projektowi 

budżetu: 

Pan Wójt – wyjaśnił, że nastąpiły zmiany w ustawie o finansach publicznych i w związku z 

tym Rada musi podjąć nową uchwałę. Projekt uchwały zawiera tą samą zawartość 

merytoryczną, zmieniła się podstawa prawna. 

Pani Skarbnik – wyjaśnił, że termin składania wniosków  przez kierowników gminnych 

jednostek  organizacyjnych  do projektu budżetu  został określony   do dnia 30 września . 

Pan Przewodniczący Komisji – „Wspomniałem na Komisji Rolnictwa, aby  na działkach  za 

remizą strażacką w Sieroszewicach  , drogi  wyłożyć kostkę . Stwierdził ,że  6 lat jest radnym 

i nie ma na osiedlu  kawałka utwardzonej drogi.  Takie rozwiązanie wpisałoby  się  w  

planowaną budowę centrum wsi w Sieroszewicach.  W przyszłym roku chcemy zorganizować 

obchody  30-lecia powstania działek w Sieroszewicach .” 

Pan Ireneusz Rojek – Poinformował członków Komisji ,  że  odcinek  drogi z Raduchowa do 

Zamościa wynosi 2 km. 

Pan Wójt – wyjaśnił, że to zostało wytypowane na przyszły rok i zrobiony będzie odcinek 

600 metrów.  

Pan Kazimierz Kowalski – stwierdził, że droga  nawieziona żwirem  na ul. Starowiejskiej w 

Sieroszewicach  zdaje egzamin. 

Pan Ireneusz Rojek – Poinformował zebranych , że przeczytał artykuł w gazecie,  że pan 

Kazimierz Kościelny chce wysiedlić ludzi z Zamościa. 

Pan Wójt – wyjaśnił, że jeżeli wniosek wpłynie od Wojewody ,  to Starosta musi go 

rozpatrzyć. 

Pan Ireneusz Rojek – poinformował, że w gazecie są pisane różne informacje, że kupuję się 

po 0,50 ha. Rolnicy chcą sprzedać, ale domagają się odtworzenia gospodarstw  lub zamiany.  

Pan Przewodniczący Komisji – zaproponował, aby na przyszły rok zaplanować budowę 

dróg na osiedlu w Sieroszewicach . 

Pan Wójt – wyjaśnił, że jeżeli chodzi o budowę chodnika, to mamy do dokończenia 

Masanów i Latowice. Odnośnie Wielowsi to mamy informację, że w tym roku nie będzie 

zakończona budowa  , a  w  Sieroszewicach – kontynuacja. 

Pan Przewodniczący Komisji – wyjaśnił, że jeżeli my zadeklarujemy współfinansowanie , to 

Starostwo będzie inaczej patrzeć. 

Pani Teresa Lis – poinformowała, że Starosta wyraża wolę na budowę chodnika w Westrzy. 

Pan Wójt – Poinformował ,że  w Powiecie przeznaczone jest w budżecie 400 tys. zł na 

budowę chodników.  

Pan Henryk Przybylak – „Chciałbym usłyszeć coś odnośnie rozpoczęcia budowy nowych 

chodników”. 

Pan Wójt – poinformował, że jutro na sesji będzie obecny  pan Starosta  , to będzie okazja   

aby  go zapytać. Pan Starosta  obiecywał na zebraniu przedwyborczym , że w Strzyżewie 

będzie  budowany  chodnik . ( odcinek 10 km ). 

Pan Kazimierz Kowalski – zwrócił uwagę, że w Sieroszewicach jak była budowana szkoła 

to nie było nic robione. 

Pani Teresa Lemiesz – poinformowała, że w Ołoboku na drodze powiatowej są straszne  

dziury, że psują się  opony  przy  samochodach.  

Komisja zaopiniowała pozytywnie jednogłośnie projekt uchwały w sprawie procedury 

uchwalenia budżetu Gminy Sieroszewice oraz rodzaju i szczególności materiałów 

informacyjnych towarzyszących projektowi budżetu. 

c) stwierdzenia celowości i efektywności modernizacji dróg gminnych:  

P.Wójt -  Przedstawił  propozycję modernizacji dróg gminnych na rok 2008  w następujących 

miejscowościach : 
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  - Latowice – Kęszyce, 

-   Psary- Zapłocie, 

  - Rososzyca ul. Parkowa  lub ul. Wąska , 

  - Zamość – Raduchów, 

  - Masanów  ul. Polna , 

  - Wielowieś ul. Polna , 

  - Strzyżew ul. Strzyżówek, 

  - Sieroszewice ul. Nowa 

Zwrócił się z prośbą do członków Komisji  o wytypowanie  4 dróg do modernizacji w 2008 

roku. Poinformował ,że Komisja Rolnictwa, Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury  

zaopiniowała pozytywnie  cztery drogi : Zamość – Raduchów, Wielowieś ul. Polna , 

Strzyżew ul.  Strzyżówek  , Psary ul.Zapłocie.  

Komisja zaopiniowała  pozytywnie , jednogłośnie  propozycję  Komisji Rolnictwa … .  

 

 

 

 

d)ustalenia opłat za świadczenia udzielane przez przedszkola publiczne 

prowadzone przez Gminę Sieroszewice: 

Pan Wójt – poinformował, że projekt uchwały  został wycofany z uwagi na to ,że są różne  

opinie prawne. Narażamy się na to, że uchwała  może być uchylona przez wojewodę i  

wymaga to wyjaśnienia. 

Pani Teresa Lis – Stwierdziła , że w Westrzy będzie najdroższe przedszkole. 

Pan Wójt – powiedział, że w przedszkolach płacą obsłudze za przygotowanie posiłków a w 

Westrzy zapłacą rodzice za katering. Opłaty stałe za pobyt dziecka w przedszkolu  u nas nie 

są duże, bo wynoszą 25 zł od jednego dziecka. 

Pani Krystyna Kois – Jaźwiec – wyjaśniła, że chociaż rodzice byliby  zwolnieni  z opieki 

stałej , to i tak koszty będą wyższe. 

Pan Henryk Jędroszka – poinformował, że są wnioski i najmniejsze gospodarstwo musi 

wynosić 14,62 ha,  aby otrzymać dofinansowanie na gospodarstwo niskotowarowe. 

 

 

 

Ad. 5) Rozpatrzenie wniosku dotyczącego podwyżek zryczałtowanych diet dla radnych: 

Pan Arkadiusz Wojtczak – poinformował, że był wniosek Komisji Rewizyjnej – pana 

Przewodniczącego  o podwyższenie diet dla członków Komisji Rewizyjnej . 

Na Komisji Budżetu podał wniosek, aby sprawę związaną z podwyżkami  diet dla radnych  

odłożyć do nowego projektu budżetu. 

Pani Krystyna Kois – Jaźwiec – wyraziła opinię, że dla członków Komisji Rewizyjnej 

ryczałt plus dodatek za posiedzenie. 

Pani Teresa Lemiesz – Wyraziła się w ten sposób , że w poprzednich kadencjach jak była 

przewodniczącą Komisji Rewizyjnej ,  nigdy nie zabiegała o to, aby mieć więcej.  

Potwierdziła ,że  praca w tej Komisji jest poświęceniem  i dużą odpowiedzialnością . 

Pan Przewodniczący Komisji – wyjaśnił, że jest to najprostsza forma wypłaty  diet , którą  

jest ryczałt za posiedzenie. 

Pani Teresa Lemiesz – Stwierdziła  że każdy radny ma odpowiedzialność a nie tylko 

Komisja Rewizyjna , przecież podejmowane są różne uchwały i  trzeba  zajmować  swoje 

stanowisko .  Zaproponowała, aby podważyć ryczałty dla wszystkich radnych . 
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Pani Skarbnik – wyjaśniła, że w tym roku należy zrobić inny podział, rachunki za kupno 

papieru  , czy tonera do ksera   będą opisywane oddzielnie ze środków Rady Gminy z uwagi 

na to ,że najwięcej z ksera korzysta inspektor ds. obsługi Biura Rady Gminy. 

Pan Wójt – Poinformował , że  zgodnie z ustawą o samorządzie sołtysi muszą otrzymywać  

materiały na sesje. 

Pani Teresa Lis – wyjaśniła , że Komisja  Rewizyjna odniosła wrażenie, że brak jest woli ze 

strony radnych do prowadzenia kontroli. 

Pan Arkadiusz Wojtczak – wystąpił z propozycją, aby podważyć diety o 100,00 zł,dla 

radnych  a dla Komisji Rewizyjnej  o 200,00 zł. ( miesięcznie). 

Pan Dariusz Majewski – poinformował, że na początku  kadencji diety nie 

zrekompensowały mu straty wynagrodzenia z tytułu nieobecności na zajęciach w szkole.  

Pani Teresa Lis – zaproponowała, aby dla pana przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

podwyżyć o wyższą kwotę, bo byłoby to krzywdzące ze względu na większą 

odpowiedzialność  oraz na kierowanie pracami Komisji. 

Pani Krystyna Kois- Jaźwiec – wyraziła opinię, żeby Przewodniczący Komisji Rewizyjnej  

otrzymał taką samą kwotę podwyżki jak pozostali członkowie komisji. 

Pani Joanna Glapiak – Zabrała głos  prostując ,że do tej pory przecież przewodniczący 

komisji mają 50,00 zł. więcej od członków .  

Komisja przyjęła pozytywnie wniosek zgłoszony  prze  Pana Przewodniczącego Rady  . Za 

przyjęciem wniosku przez  8 członków Komisji głosowało „za”, 1 się wstrzymał. 

 

 

 

Ad.6) Wolne głosy i wnioski: 

    Nie było dyskusji . 

 

Ad.7) Zamknięcie posiedzenia Komisji: 

Z uwagi na wyczerpanie porządku posiedzenia Komisji, pan Przewodniczący dokonał 

zamknięcia posiedzenia Komisji Budżetu, Finansów i Zaopatrzenia o godz. 11
20

. 

 

 

..……………………..                                                        ………………………………                        

            Joanna Glapiak                                                                     Siwak Paweł  

 

Członkowie Komisji: 

1. Berkowski Tomasz …………… 

2. Jędroszka Henryk ……………… 

3. Kois- Jaźwiec Krystyna ………… 

4. Kowalski Kazimierz …………… 

5. Lemiesz Teresa …………………  

6. Lis Teresa ……………………… 

7. Majewski Dariusz …………… 

8. Przybylak Henryk …………… 

9. Rojek Ireneusz ……………… 

10. Siwak Paweł ………………… 

11. Wojtysiak Tadeusz …………… 

 


